## Information on Sales Arrangements

## 銷售安排資料

Name of the Development: 發展項目名稱:	MacPherson Place 麥花臣匯
Date of Sales Suspended: 停售日期:	From 3 February 2016 2016年2月3日起
Number of specified residential	2
properties that will be suspended for	
sale:	
停售的指明住宅物業的數目:	

Description of the residential properties that will be suspended for sale:

停售的指明住宅物業的描述:

The following furnished duplex units in Tower 1B 以下在 1B 座附設傢俬的複式單位:

Flat B on 6/F & 7/F, Flat D on 6/F & 7/F

6 樓及 7 樓 B 室、6 樓及 7 樓 D 室

#### Other matters:

### 其他事項:

The sales arrangements in respect of those residential properties which will not be suspended for sale as set out in the previous document containing the sales arrangements will remain unchanged.

在之前載有銷售安排的文件所列但不會停售的住宅物業,其銷售安排維持不變。

# Hard copies of a document containing information on the above sales arrangements are available for collection by the general public free of charge at:

載有上述銷售安排的資料的文件印本於下列地點可供公眾免費領取:

From Monday to Friday (from 9:00 a.m. to 8:00 p.m) and Saturday (from 9:00 a.m. to 6:00 p.m.):

星期一至星期五(上午9時至晚上8時)及星期六(上午9時至晚上6時):

23/F, Pioneer Centre, 750 Nathan Road, Mongkok, Kowloon

九龍旺角彌敦道 750 號始創中心 23 樓

From Monday to Friday (from 8:00 p.m. to 9:00 a.m. of the next day), Saturday (after 6:00 p.m.), Sunday and Public Holiday (Full Day):

星期一至星期五(晚上8時至翌日的上午9時)、星期六(晚上6時後)、星期日及公眾假期(全日):

G/F, Pioneer Centre, 750 Nathan Road, Mongkok, Kowloon

九龍旺角彌敦道 750 號始創中心地面大堂

Date of Issue:	3 February 2016
發出日期:	2016年2月3日